
Protokół Nr 1/14

z  posiedzenia   Komisji   Rewizyjnej,  które  odbyło  się  dnia  15.12.2014r.
o godz.15.00 w sali nr 32 Urzędu Miejskiego w Pabianicach, ul. Zamkowa 16.

Obecni wg załączonej listy obecności.

Komisję prowadziła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Monika Cieśla

PORZĄDEK OBRAD:
1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad.
2. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji.
3. Wstępne omówienie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2015.
4. Sprawy różne.

Ad.1.
dot. Informacji nt. przyjęcia porządku obrad.
Przewodnicząca  Komisji  Monika  Cieśla  poinformowała,  że  do
przedstawionego porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag, w związku
tym uważa porządek obrad za przyjęty.

Ad.2.
Radny  Tadeusz  Feliksiński  zaproponował  kandydaturę  radnego  Piotra
Różyckiego na funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej.

Radny Piotr Różycki wyraził zgodę.

Głosowanie: za kandydaturą - 5, przeciw - 0 , wstrzymało się - 0 .
Radny  Piotr  Różycki  został  wybrany  na  Wiceprzewodniczącego  Komisji
Rewizyjnej

Ad.3.
Przewodnicząca Komisji  Monika Cieśla przypomniała, że Rada Miejska na
sesji w dniu 8 grudnia 2014r. przyjęła przedmiot działania Komisji Rewizyjnej.
Komisja  współdziała  z  wydziałami  Urzędu  Miejskiego  w  Pabianicach
w szczególności z Wydziałem Budżetu i Finansów i Kancelarią Prezydenta
Miasta.  Przedmiotem  i  głównymi  kierunkami  działania  Komisji  są  sprawy
związane  z  opiniowaniem  wykonania  budżetu  miasta  i  występowania  do
Rady  Miejskiej  z  wnioskiem  w  sprawie  udzielenia  lub  nieudzielenia
absolutorium,  kontrolowaniem  działalności  Prezydenta  Miasta  i  miejskich
jednostek  organizacyjnych  oraz  wykonywaniem  innych  zadań  zleconych
przez radę Miejską w zakresie kontroli. Wszyscy członkowie Komisji otrzymali
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Statut  Miasta  Pabianic  wraz  z  Regulaminem  Komisji  Rewizyjnej.
Poinformowała,  że  Rada  Miejska  w  dniu  30  stycznia  2014  roku  przyjęła
roczny plan kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na 2014 rok.  Zaproponowała,  aby
członkowie Komisji zastanowili się nad propozycjami do planu kontroli Komisji
Rewizyjnej na rok 2015.

Radny Piotr Roszak powiedział, że chciałby uniknąć sytuacji, które dotyczyły
ubiegłej kadencji, że radni nie będący członkami Komisji zgłaszali temat do
kontroli  i  nie  brali  w niej  udziału.  Można byłoby ustalić,  żeby wnioskujący
radny  był  przewodniczącym  zespołu  kontrolnego.  Chciałby,  aby
przeprowadzone kontrole miały jakikolwiek efekt.

Przewodnicząca  Komisji  Monika  Cieśla  powiedziała,  że  można  wystąpić
z  pismem do Przewodniczącego Rady o zmianę regulaminu w tym temacie.

Radny  Tadeusz  Feliksiński  powiedział,  że  Regulamin  Komisji  Rewizyjnej
stanowi, że poza członkami Komisji w skład zespołu kontrolnego mogą być
powołani przedstawiciele Komisji Rady właściwych ze względu na przedmiot
kontroli.

Wiceprzewodniczący Komisji Piotr Różycki zapytał, czy plan kontroli Komisji
na 2014 rok został zakończony.

Przewodnicząca  Komisji  Monika  Cieśla  powiedziała,  że   w  2014  roku
zostało  zaplanowanych pięć kontroli,  z  czego kontrola  wydatkowania
środków  publicznych  przez  MCPS  w  latach  2011-2013  nie  została
zakończona. Protokoły z przeprowadzonych kontroli są do wglądu w Biurze
Rady. Kontrolę dot. sprawdzenia bezpieczeństwa i zasadności wprowadzenia
lewoskrętów na drogach publicznych w Pabianicach nadzorował i prowadził
radny Zbigniew Grabarz.

Radny  Zbigniew  Grabarz  powiedział,  że  kontrola  ta  została  rozpoczęta
w II półroczu br. We wrześniu br. napisał pismo do Generalnej Dyrekcji Dróg
Krajowych i Autostrad, na które otrzymał odpowiedź. (Zał. nr 1)

Przewodnicząca  Komisji  Monika  Cieśla  poprosiła,  aby  członkowie  Komisji
zastanowili się nad propozycjami kontroli na 2015 rok. Zaproponowała, aby
na  Komisji  w  dniu  12  stycznia  2015  roku  przyjąć  plan  kontroli  Komisji
Rewizyjnej na 2015 rok.
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Ad.4.
Przewodnicząca  Komisji  Monika  Cieśla  poinformowała,  że  na  konwencie
został ustalony termin pracy Komisji Rewizyjnej w poniedziałki o godz.15.15.

Komisja przyjęła powyższą informację do wiadomości.

Na tym posiedzenie zamknięto. 

Obrady zakończono o godz. 15.35

Załączniki ujęte w protokóle są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

Posiedzenie protokółowała:                                 Posiedzeniu przewodniczyła:

    AGNIESZKA MICHEL                                            MONIKA CIEŚLA
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